

高主教書院小學部

訂購《2020-2021年度校刊》(20-21年度小六畢業生適用)

逕啟者：

《2020-2021年度校刊》預計於2022年6月印就，定價為港幣63元正。如已升讀高主教書院的中一學生，可直接經中學部訂購《2020-2021年度校刊》，不需返回小學部購買。

如2020-2021年度小六畢業生欲訂購《2020-2021年度校刊》，請 貴家長填妥回條，連同港幣63元劃線支票（抬頭請寫「高主教書院小學部」），於2022年4月30日或之前郵寄至本校（地址：香港灣仔司徒拔道肇輝臺1E，高主教書院小學部收，信封面請寫上【訂購《2020-2021年度校刊》】）或親身交回學校辦理。

備註：訂購校刊的學生可親身/委託他人到校領取校刊，請於2022年6月瀏覽本校網頁/致電本校，確定領取校刊的時間。

如有查詢，請致電2522 1826聯絡陶雅儀老師。

此致

貴家長

高主教書院小學部
林銀燕校長

主曆二零二二年三月三十日

回 條

訂購《2020-2021年度校刊》(20-21年度小六畢業生適用)

逕覆者：

本人已閱讀上述通告，並知悉其內容。

20-21年度_____班 學生_____需要訂購《2020-2021年度校刊》一本。

(附上港幣63元劃線支票，銀行：_____，支票號碼：_____)

此覆

高主教書院小學部

家長簽名：_____

正 楷：_____

聯絡電話：_____

主曆二零二二年_____月_____日

*請刪去不適用者

負責老師：陶雅儀老師

Raimondi College Primary Section

The School Magazine for the 2020-2021 School Year (20-21 Primary Six graduates)

30th March, 2022

Dear Parent / Guardian,

The School Magazine for the 2020-2021 school year is expected to be issued in June 2022. The subscription fee is \$63. Secondary One students (from RCPS) can order their subscriptions at the Secondary Section.

If you wish to subscribe, please kindly complete the following reply slip and place in an envelope marked ' School Magazine' together with a crossed cheque made payable to "Raimondi College Primary Section'. Please submit your subscription by post (Address: 1E, Shiu Fai Terrace, Stubbs Road, Wan Chai, Hong Kong) or in person to the school office on or before 30th April, 2022.

Remarks: Please collect the school magazine in person, or authorize a person to collect on your behalf. You may visit the school website or contact the school office for any updates on school magazine collection arrangements starting from June 2022.

For any enquiries, please contact Ms. To Nga Yee at 2522 1826.

Yours sincerely,

Ms. Lam Ngan Yin
Principal

Reply Slip

The School Magazine for the 2020-2021 School Year (20-21 Primary Six graduates)

Date: _____

Dear Principal,

I have read the circular dated 30th March, 2022 and fully understand its content.

My child / ward _____() of Class _____(20-21) will subscribe the school magazine for the 2020-2021 School Year. (Enclose herewith the Cheque No. _____
Bank: _____)

Parent's / Guardian's Signature: _____

Parent's / Guardian's Name in Block Letters: _____

Contact Number: _____

*delete which is not applicable

Teacher-in-charge: Ms. To Nga Yee Amanda